
Norbert Struck

**Managing Director, QNX Software Systems GmbH & Co. KG
and Harman Software Technology Management GmbH**

English Version

Since 1998, Norbert Struck has served as the managing director of QNX Software Systems GmbH & Co. KG, where he is responsible for delivering QNX technology and professional services to customers in Germany, Austria, and Switzerland. Prior to joining QNX, he was managing director for a QNX distributor, where he served customers in Germany, Austria, and Switzerland, and developed a reseller and partner network for eastern Europe and the states of the former USSR. Mr. Struck has also worked as a consultant for IBM System Centers in Hamburg. He trained as an information electronics engineer with Siemens AG and studied technical computer science at the Physikalisch Technischen Lehranstalt Wedel.



Deutsche Version

Norbert Struck ist seit 1998 als Geschäftsführer der QNX Software Systems GmbH & Co. KG in Hannover für das QNX Business in Deutschland, Österreich und der Schweiz zuständig. Vor seinem Wechsel war er Geschäftsführer bei dem derzeitigen deutschen QNX Distributor. Hier verantwortete er nicht nur die Leitung der QNX Distribution in Deutschland, Österreich und der Schweiz, sondern auch den Aufbau eines Handels- und Systempartnernetzes in Osteuropa und den Staaten der ehemaligen UDSSR. Zuvor war Norbert Struck als Consultant bei den IBM System Centers in Hamburg tätig.

Nach seiner Ausbildung zum Informationselektroniker bei der Siemens AG studierte der gebürtige Hamburger Technische Informatik an der Physikalisch Technischen Lehranstalt Wedel.